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Protokół Nr 75/2022 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 8 listopada 2022 roku 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Szulc Igor – przewodniczący komisji 

2. Szczęsna Ilona – członek komisji 

3. Świerkowski Marek – członek komisji 

4. Wronecki Tomasz– zastępca przewodniczącego komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Gustaw Marzena – Sekretarz Gminy Dąbrowa Biskupia 

4. Kuberska Anna – Skarbnik Gminy 

5. Kryszak Magdalena – Kierownik referatu budownictwa, gospodarki przestrzennej, 

komunalnej, rolnictwa i ochrony środowiska 

6. Guźlecka Krystyna – inspektor ds. gospodarki odpadami 

7. Jankowska Honorata – młodszy referent ds. księgowości 

8. Kozińska Klaudia - poinspektor 

9. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Kontrola realizacji interpelacji za drugie półrocze 2021r. i pierwsze półrocze 2022r. 

3. Kontrola spływu opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi za I półrocze 

2022 roku. 

4. Analiza wykonania zadań, szczegółowych kosztów poniesionych inwestycji 

wykonanych w roku 2022r. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Zakończenie. 

Ad. 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 
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Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji, radny Igor Szulc o godz. 9.00 otworzył 

posiedzenie Komisji. Następnie powitał Przewodniczącą Rady Gminy Panią Wiesławę 

Posadzy, Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, członków komisji oraz pracowników Urzędu 

Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad. 2. Kontrola realizacji interpelacji za drugie półrocze 2021r. i pierwsze półrocze 2022r. 

Pani Magdalena Kryszak – poinformowała, że w powyższym okresie wpłynęło 21 interpelacji. 

Na wszystkie interpelacje udzielono odpowiedzi. Głównym tematem interpelacji była 

poprawa stanu dróg gminnych, powiatowych i wojewódzkich. Na komisji została 

szczegółowo przedstawiona treść interpelacji oraz udzielone odpowiedzi. Wszystkie 

interpelacje wraz z odpowiedziami dostępne są na stronie BIP Urzędu gminy w Dąbrowie 

Biskupiej pod adresem: https://gm-dabrowa-biskupia.rbip.mojregion.info/category/prawo-

lokalne/interpelacje-i-zapytania/. 

Dyskusja: 

Radny Marek Świerkowski– zapytał się, czy zawsze należy pisać interpelację o kamień na 

drogi? Stwierdził, że pracownik powinien objechać co jakiś czas te drogi i wskazać, gdzie 

należy uzupełnić ten kamień.  

Pani Magdalena Kryszak – odpowiedziała, że jest objazd dróg raz w miesiącu, jednak ona woli 

jakiekolwiek pismo, czy to w formie interpelacji, czy wniosku.  

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, co z przepustem w Dąbrowie Biskupiej przy 

ul. Długiej, ponieważ sprawa toczy się od 2019 roku? Gmina wykonała wszelką 

dokumentację i co dalej? 

Pani Magdalena Kryszak – odpowiedziała, że nie ma odpowiedzi od Zarządu Dróg 

Wojewódzkich.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu.  

Ad. 3. Kontrola spływu opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi za I półrocze 

2022 roku. 

Pani Krystyna Guźlecka oraz Pani Honorata Jankowska – przedstawiły informację dotyczącą 

powyższego tematu. Poinformowały, że za I półrocze 2022 r. należności wyniosły 

626 825,00 zł, wpływy stanowiły kwotę 569 718,00 zł, natomiast zaległości to kwota 

57 107,00 zł.  

Materiał w załączeniu do protokołu.  

Dyskusja: 

Radny Igor Szulc – zapytał się kiedy wystawiane są tytuły wykonawcze? 

Pani Krystyna Guźlecka – odpowiedziała, że zaległość musi wynosić 10 krotność kosztów 

upomnienia, tj. kwota 160 zł.  

https://gm-dabrowa-biskupia.rbip.mojregion.info/category/prawo-lokalne/interpelacje-i-zapytania/
https://gm-dabrowa-biskupia.rbip.mojregion.info/category/prawo-lokalne/interpelacje-i-zapytania/
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Radny Tomasz Wronecki – zapytał się ile wynoszą zaległości sprzed kilku lat? 

Pani Krystyna Guźlecka – odpowiedziała, że jest to kwota 312 626,45 zł.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu.  

Ad. 4. Analiza wykonania zadań, szczegółowych kosztów poniesionych inwestycji 

wykonanych w roku 2022r. 

Pani Anna Kuberska – przedstawiła powyższy temat. 

Poinformowała, że na 2022 rok zaplanowano 21 inwestycji na łączną kwotę 5 432 292,60 zł, 

z czego na dzień 7 listopada 2022 r. wydatkowano kwotę 721 823,71 zł. Następnie omówiła 

szczegółowo stan realizacji każdej inwestycji.  

Dyskusja: 

Radny Tomasz Wronecki – zadał pytanie, co z budową studni głębinowej? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że jeszcze w tym roku będzie ogłoszony nowy przetarg. 

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu.  

Ad. 5. Sprawy bieżące. 

Radny Marek Świerkowski – zgłosił prośbę o sprzątnięcie śmieci przy drodze gruntowej 

zjeżdżając z Walentynowa na cmentarz w Chlewiskach oraz uzupełnienie kamieniem 

gruntowych dróg gminnych w Dąbrowie Biskupie, a przede wszystkim odcinek zjazdu z dróg 

bitumicznych na gruntowe.  

Pani Magdalena Kryszak – odpowiedziała, że sprawdzi kto powinien uprzątnąć te śmieci, a co 

do kamienia to będzie rozmawiała z Panią Skarbnik Gminy.  

Radna Wiesława Posadzy – poprosiła o zamontowanie fotopułapki przy obiekcie sportowym 

w Pieraniu, ponieważ wieczorami zbiera się tam młodzież i niekoniecznie korzystają 

z urządzeń tego obiektu.  

Wójt Gminy – dodał, że może warto pomyśleć o zamontowaniu kamery na budynku starej 

szkoły.  

Radna Wiesława Posadzy – zadała pytanie, czy wiadomo coś o planowanych remontach lub 

budowie dróg powiatowych na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia w roku 2023? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że do końca bieżącego roku planuje się zrobić odcinek 300 m 

Parchanie-Parchanki. Jednak o planach na przyszły rok nic nie wiadomo, ponieważ budżety 

dopiero są tworzone.  

Radny Tomasz Wronecki – poprosił o równiarkę na drogę Mleczkowo – Zduny.  

Radna Wiesława Posadzy – zapytała się, czy planowany jest przegląd dróg przed okresem 

zimowym? 
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Pani Magdalena Kryszak – odpowiedziała, że drogi asfaltowe będą objeżdżane, jednak 

gruntowe prosi zgłaszać, ponieważ nie jest w stanie objechać wszystkich.  

Radny Marek Świerkowski – poinformował, że ma zgłoszenia o niedrożnym przepuście 

i rowie przy drodze gruntowej za młynem.  

Pani Magdalena Kryszak – odpowiedziała, że sprawdzi to i wystosuje pismo do ZDW.  

Radny Marek Świerkowski – dodał, że ten rów to jest już przy drodze gminnej. 

Radna Wiesława Posadzy – zgłosiła prośbę o zdjęcie siatek na boisku w Sobiesierni.  

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, jak wygląda sprawa nadania nazwy ulicy 

w Dąbrowie Biskupiej, o co wnioskował bardzo dawno temu? 

Pani Marzena Gustaw – odpowiedziała, że w obecnej chwili jest po wstępnej rozmowie 

z mieszkańcami i teraz należy ogłosić konsultacje.  

Wójt Gminy – zadał pytanie, czy jest obowiązek ogłaszania konsultacji? 

Pani Marzena Gustaw – odpowiedziała, że nie. 

Pani Klaudia Kozińska – dodała, że jest to sprawa ważna dla gminy i powinny być ogłoszone 

konsultacje.  

Radny Marek Świerkowski – stwierdził, że ta procedura trwa już bardzo długo, a poza tym 

przy wcześniejszym nadawaniu nazw ulic nikt się go nie pytał o zdanie.  

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu.  

Ad. 6. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji, radny Igor Szulc 

podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 8 listopada 2022 r., godz. 11:00. 

Protokołowała:    Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna     Igor Szulc 


